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PROCES - VERBAL 
Încheiat în şedinţa extraordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 16.12.2022 
 
 
 Lucrările şedinţei au început la ora 12:00 și s-au desfășurat online, în sistem de 
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 
 În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenți                 
22 de consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție, iar la sfârşitul şedinţei au fost 
prezenți 25 de consilieri. Au lipsit dl Petcu Sorin şi dl Constantin Tomescu.  

Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin                   
Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 3540/15.12.2022, în temeiul dispoziţiilor art. 133 alin. (2) 
lit. a), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale 
art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data, ora și 
locul desfășurării acesteia. 
 Proiectul ordinii de zi a ședinței extraordinare a consiliului local s-a adus la cunoștință 
locuitorilor Sectorului 6 prin afișare la sediul instituției, pe site-ul instituției la adresa 
www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de facebook la adresa 
facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 

  Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 3540/15.12.2022 
 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate ale 

C.L. al  
Sectorului 6  

PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului general consolidat al 
subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti, la data de 29 noiembrie 
2022. 

2.  nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului consolidat de venituri și 
cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 București pe anul 2022. 

 

 
Dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6: Bună ziua, doamnelor și 

domnilor consilieri! Vom începe ședința noastră de astăzi, ședință extraordinară convocată de 
îndată, cu efectuarea prezenței. Suntem 22 de consilieri din 27. Domnule președinte, aveți 
cuvântul, vă rog! 

Dl Lucian Dubălaru, președinte de ședință: Mulțumesc frumos, domnule Secretar 
general! Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin 
dispoziția domnului primar numărul 3540 din data de 15.12.2022.  

 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI  
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 Supun la vot ordinea de zi numărul 3540/15.12.2022. Voturi “împotrivă”?                      
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 22 de voturi 
“pentru”, ordinea de zi a fost aprobată. 

Primul punct pe ordinea de zi: “Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei 

bugetului general consolidat al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti, la data 

de 29 noiembrie 2022. 
Discuții dacă sunt, vă rog!  

  D-na Mihaela Ana Maria Ştefan, viceprimar: Da. Bună ziua! Pot să pun eu câteva 
întrebări? 

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, doamna viceprimar!  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Dacă este domnul director al Direcției Economice 

prezent, l-aș ruga să ne explice caracterul urgent al hotărârii și de asemenea, să ne spună ce 
modificări s-au făcut pe zona de sume defalcate din taxa pe valoare adăugată pentru finanțarea 
cheltuielilor descentralizate la nivelul sectoarelor. Știu că în ianuarie am primit decizia de la 
ANAF prin care Sectorului 6 i se atribuia suma de 113.000.000, aproximativ și aș vrea să știu 
dacă aceasta a fost majorată cu această ocazie și de asemenea, să ne povestească despre 
modificările care sunt aduse cu ocazia rectificării.  

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul director! Haideți să ne referim la punctul 1 de pe 
ordinea de zi și când trecem la punctul 2… 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Scuze, m-am grăbit, dar cred că și-a notat domnul 
director. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Da, mulțumesc! 
Dl Bogdan Ciocîrlan, director general Direcţia Generală Economică: Bună ziua!                

Au fost atribuite sume defalcate din T.V.A. pentru finanțarea cheltuielilor descentralizate la 
nivelul Sectorului Municipiului București, acel program de finanțare pentru școli al României, 
este H.G. nr. 881/2021, ceva de genul acesta și acolo este vizat programul acela, laptele și 
cornul, produse de panificație și toate cele şi trebuia să prindem sumele în buget. Aceasta era 
urgenţa! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Cu drag! 
Dl Lucian Dubălaru: Dacă mai sunt alte intervenții? Vă rog?  
Dl Eduard Paul Simion, consilier local: Dacă îmi permiteți, domnul președinte! 

Discutăm despre punctul numărul 1 sau punctul numărul 2? 
Dl Lucian Dubălaru: Punctul numărul 1, suntem la aprobarea execuției bugetului 

generalizat.  
Dl Demirel Spiridon: Suntem 23 de consilieri! 
Dl Lucian Dubălaru: Să se consemneze. Suntem 23 de consilieri prezenți din 27! 

Mulțumesc frumos! Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul. Haideţi să mergem 
pe aceeaşi procedură, pentru a nu avea discuţii. D-le secretar general, vă rog să mă ajutaţi! 

Dl Demirel Spiridon: Suntem 24 de consilieri, a intrat și dl Ciontu Gheorghe! 
Dl Lucian Dubălaru: Voturi “împotrivă”? 6 voturi “împotrivă” (dl Coșcodaru,                      

dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Simion E., d-na Surulescu). “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. 
Voturi “pentru”? Cu 18 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului 

consolidat de venituri și cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 București pe 

anul 2022.      
Aici, ne-a răspuns în avans, domnul director. Dacă mai sunt alte intervenții? Vă rog!  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă, viceprimar: Dacă îmi permiteți, am un amendament 

de făcut. 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnule viceprimar!  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: La Administrația Școlilor Sector 6 – 51.02 – Autorități 

Executive. 
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- Se diminuează de la TITLUL II -  CAPITOLUL 20 – BUNURI ŞI SERVICII  - suma de 
340.000 lei; 

Invățământ 65.02 - Se introduce pe TITLUL II -  CAPITOLUL 20 – BUNURI ŞI SERVICII  
- suma de 340.000 lei pentru Colegiul C.C Kiriţescu şi Școala Gimnazială nr. 169, pentru 
dotarea cu mobilier. Sunt o serie de achiziții de mobilier și de dotări care trebuie completate 
acolo, la cele două unități. Practic, din bugetul Administrației Şcolilor ca instituție, se 
diminuează aceste sume și se repartizează către cele două unități pentru a face acele 
contractări. Mulțumesc frumos! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Dacă mai sunt alte intervenții? Vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan:  Da, vă rog să ne…  
Dl Eduard Paul Simion: Scuzați-mă, vă rog, doamna viceprimar!  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Mulțumesc! Să intervină domnul director și să ne 

povestească despre modificările care sunt aduse bugetului cu această rectificare.  
Dl Eduard Paul Simion: Şi totodată, dacă intervine domnul director, am și eu o 

rugăminte să-mi răspundeți scurt și la obiect care este excedentul bugetar pe anul…, tocmai care 
se finalizează? Mulțumesc!  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Încă nu s-a închis anul ca să pot să vă spun cu exactitate. Asta nu 
pot să vă spun încă. Vă dați seama că, acum curg cele mai multe plăți, facturile… 

Dl Eduard Paul Simion: Nici extimativ? Așa, măcar ca o estimare? 
            Dl Bogdan Ciocîrlan: Nu, nici estimativ, vă dați seama că vin sume foarte mari la plată 
acum și nu știu, influențează mult și la subunități, nu numai la noi, și la A.D.P.D.U. și la Școli, 
că de exemplu, pe școli, s-au luat bani, deci, totul s-a făcut între capitole, de la Administrația 
Școlilor s-a dus către unități de învățământ, la D.G.A.S.P.C. s-au majorat, dar s-au majorat 
pentru că acolo sunt sume aferente fondurilor externe nerambursabile și toate celelalte și-au 
făcut modificări între, care au dat în jos, au fost…, de exemplu Direcția Taxe și Impozite, 585 de 
mii...  

Dl Eduard Paul Simion: Deci, cu alte cuvinte vom avea un excedent bugetar, dar 
momentan nu știm clar, pentru că nu s-a încheiat anul, este corect așa și probabil că în 
următoarea ședință, poate luna ianuarie, ne veți prezenta o situație exactă.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Cu siguranță atunci vă spun la virgulă, acum nu pot să vă spun! Și 
nu știu dacă o să fie chiar excedent, la cum merge execuția și investițiile…, cred că o să fie în 
regulă. 

Dl Eduard Paul Simion: OK, mulțumesc frumos! 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Cu drag! 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul director! Doamna viceprimar, în afară 

de răspunsul acela cu suplimentarea pentru cornul și laptele, mai erau alte întrebări?  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Să zicem că mi-a răspuns, domnul director.  

Dl Lucian Dubălaru: Ok, mulțumesc frumos! 
Dl Eduard Paul Simion: Nu vă lăsați doamna viceprimar, nu vă lăsați!  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Mă las, domnul Simion, dar mă așteptam să ne spună 

domnul director și la ce instituții și pentru ce s-au majorat bugetele, nu doar de unde s-au scăzut.  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Nu vă lăsați influențată, doamna viceprimar! 

Haideți să intrăm în procedură de vot.  Vă rog, domnul Volintiru!  
Dl Cătălin Volintiru, consilier local: N-am terminat sesiunea de discuții, pe proiect, nu?  
Dl Lucian Dubălaru: Întrebasem dacă mai sunt discuții, nu-mi răspunsese nimeni.                 

Vă rog!  
Dl Cătălin Volintiru: Legat de proiectul acesta de rectificare bugetară. Am citit raportul 

de specialitate în care se spune că vin niște bani repartizați din cote defalcate de T.V.A. pentru 
Sectorul 6. Aș vrea să întreb executivul. În ce sumă sunt aceste cote, aceste repartizări din 
T.V.A. și spre ce s-au dus ele și totodată, sume care s-au modificat în cadrul subordonatelor. 
Sume exacte aș vrea de la…, am auzit intervenția domnului director, dar aș vrea niște sume 
concrete, ce s-a modificat și pe ce s-a modificat.  
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Dl Bogdan Ciocîrlan: Deci, suma concretă este de 33.000 de lei și este pentru acel 
program pentru școli al României, am mai menționat, este vorba de H.G. numărul 881/2021 
programul laptele și cornul și acolo sunt produse, panificație, fructe, etc..  

Dl Cătălin Volintiru: OK. Și cealalte modificări? Este singura modificare din această 
rectificare?  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Domnul Volintiru, domnul director, înainte să-i 
răspundeți domnului consilier la a doua parte a întrebării, aș fi vrut să completez eu vis-a-vis de 
sumele din cotele defalcate de TVA. În fiecare an orașele primesc sume de la ANAF pentru 
serviciile descentralizate. Domnul director a menționat suma de 33 milioane pentru programul 
pentru școli al României, care cel mai probabil se adaugă sumei de 8.000.000 avansată de 
ANAF la începutul anului, dar pe lângă aceasta există și suma de aproape 105 milioane de lei 
care este transferată de la bugetul de stat către local pentru serviciile sociale și pentru plata 
drepturilor persoanelor cu dizabilități, inclusiv indemnizațiile și salariile asistenților personali. 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc pentru intervenție, doamna viceprimar! Dacă mai sunt 
alte intervenții, vă rog! 

Dl Cătălin Volintiru: Întrebam ce alte modificări, este singura modificare aceasta? 
Dl Lucian Dubălaru: Şi cele completate de doamna viceprimar. 
Dl Cătălin Volintiru: Eu am înțeles că cele completate de doamna viceprimar se 

refereau la cotele defalcate pe TVA sau repartizările din cotele de TVA. Mai sunt și alte 
modificări în rectificarea aceasta? Mai sunt și alte modificări în cadrul bugetelor subordonatelor, 
prin acest proiect de rectificare bugetară? 

 Dl Bogdan Ciocîrlan: Mă scuzați, s-a întrerupt, nu s-a auzit nimic. Puteți să repetați, vă 
rog frumos, dacă mi-a fost adresată mie întrebarea? 

Dl Cătălin Volintiru: Dacă mai sunt și alte modificări în cadrul bugetelor 
subordonatelor prin acest proiect de rectificare bugetară?  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Am menționat că au fost disponibilizate pe anumite capitole şi            
s-au făcut între capitole. Am spus, de exemplu, că pe D.G.A.S.P.C. au fost majorate sume 
aferente fondurilor externe 2.000.000, Taxele și Impozitele au scăzut cu 585.000. 

Dl Cătălin Volintiru:  Domnul director, nu vreau să-mi dați exemple, ci să îmi spuneți 
toate modificările, concret, pe sume, suma x s-a luat de acolo, s-a pus dincolo. Dacă puteți, dacă 
nu, mă rog… Este un proiect pe ordinea de zi și de aceasta am zis să facem discuțiile legate de 
el.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: La fel, Sfântul Nectarie, 1.070.000. Vi le spun acum pe toate. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Cu mențiunea că banii de la Sfântul Nectarie și cei de 

la D.G.A.S.P.C., cu care s-a majorat bugetul, sunt proveniți din fonduri nerambursabile. 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Da. Poliția Locală 8.000.000. Evidenţa Persoanelor 160 de mii. 
Dl Cătălin Volintiru: Au venit? Spuneţi-mi mai explicit puțin, vă rog! Deci, ce este cu 

această sumă 160 mii, 8.000.000 la Poliția Locală? 
Dl Bogdan Ciocîrlan: La Poliţia Locală au fost disponibilizaţi de pe cheltuieli de 

personal.  
Dl Cătălin Volintiru: Deci, au fost disponibilizați de pe cheltuieli de personal 8.000.000 

și s-au dus, spre ce?  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Nu s-au mai dus. Dacă s-au disponibilizat nu s-au mai dus. 
Dl Cătălin Volintiru: OK! Spuneți-mi explicaţia dumneavoastră! De aceea vă întreb. 

Deci, au fost disponibilizați sau indisponibilizați? Către ce?   
D-na Aurelia Surulescu, consilier local: Întrebarea se pune dacă din contul de 

salarizare se pot redirecționa banii către investiții sau alte tipuri de cheltuieli? Am un semn de 
întrebare aici. 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Nu au fost solicitări, automat ni s-a diminuat bugetul, nimic 
altceva.  

Dl Cătălin Volintiru: S-a diminuat bugetul fondului de salarii, nu? 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Da.  
Dl Cătălin Volintiru: Și acei bani sau redirecționat către?  
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Dl Bogdan Ciocîrlan: S-a diminuat, nu s-au redirecționat către absolut nimic. Pur și 
simplu.  

Dl Ştefan Viorel Florescu: Parcă suntem la clasa a doua. Haideți odată cu votul! 
Dl Lucian Dubălaru: Diferențele acestea se vor vedea la execuție, exact ce se va 

întâmpla când se trage linie la sfârșitul anului.  
Domnul Bordei, ne auziți, vă rog? 
Dl Niculaie Bordei, consilier local: Sunt ochi şi urechi, dl preşedinţe! 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Suntem 25 de consilieri prezenți din 27, ni s-a 

alăturat și domnul Bordei.  
D-na Georgeta Mitran, consilier local: Domnule președinte, o simplă precizare aș dori 

să fac.  
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog! 
D-na Georgeta Mitran: Dacă vă mai amintiți, colegii mei și cred că și eu, am tot 

solicitat ca înaintea oricărei rectificări să ni se pună la dispoziție, exact cum a solicitat colegul 
meu mai devreme, de unde se iau banii, unde se duc și în ce scop. Domnul Bogdan Ciocîrlan            
ne-a promis că va face acest lucru, ori de câte ori se va întâmpla. Constat, cu tristețe că, nici de 
data aceasta, nu s-a întâmplat. Reiterez rugămintea grupului U.S.R. de a veni în fața consilierilor 
ori de câte ori este nevoie de rectificare sau de orice modificări care sunt făcute la buget, să ni se 
explice detaliat, cât se poate de detaliat, toate aceste modificări de cheltuieli și de venituri. 
Mulțumesc frumos! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, doamna Mitran! Dacă mai sunt și alte 
intervenții, vă rog! 

Dl Cătălin Volintiru: Eu aș continua discuția, de fapt i-aș da cuvântul domnului director 
să continuăm discuția, pentru că altfel mă aflu în imposibilitatea de a vota “pentru”, un astfel de 
proiect. Apropo de discuția de mai devreme, 8.000.000 se iau de la Poliția Locală și nu știm de 
ei până când? Adică unde se duc, efectiv se șterg, se taie cu pixul de pe buget? Mi-e greu să cred 
lucrul acesta.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: S-a diminuat pur și simplu, este sfârșitul anului, atât a fost 
calculul, s-au închis cu salariile la o cifră și atâta tot. Deci, nu s-a întâmplat absolut nimic cu acei 
bani.  

Dl Lucian Dubălaru: Există o estimare a bugetului pe fiecare an pe care poți să îl 
cheltui sau nu poţi să îl cheltui pe tot. La sfârșitul anului, dacă nu l-ai cheltuit pe tot, el pur și 
simplu se va vedea în execuția pe anul 2022 și apropo de ce zicea și domnul consilier Eduard 
Simion, pe ce înseamnă excedent, dacă este mai mult sau mai puțin, s-ar putea ca la sfârșitul 
anului acești 8.000.000 să se regăsească în excedent sau nu.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Eu vă spun așa, că ultimul buget trebuie să coreleze cu execuția. 
Nu se întâmplă absolut nimic anormal. În fiecare an, se întâmplă același lucru.  

D-na Aurelia Surulescu: Părerea mea este că se reportează la salariile pentru 2023. 
Acești bani nu se pot duce în alt cont, decât în cel de salarizare.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Nu. Este un alt exercițiu bugetar, este un alt an, deci, nu se 
întâmplă nimic.  

D-na Aurelia Surulescu: Trebuia să diminuați suma de la salarizare și după aceea 
puteaţi să o dați în altă parte, sunt capitole separate.  

Dl Cătălin Volintiru: Eu mi-am notat până cum 8.000.000 la Poliția Locală, dacă pot să 
vă rog să mă ajutați și cu alte modificări sau este singura modificare?  

Dl Lucian Dubălaru: Domnul consilier Volintiru, aveţi și în raportul de specialitate, 
detaliate pe fiecare capitol în parte.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Am mai spus, Taxele și Impozitele au scăzut cu 585.000, 
Evidenţa 160.000, Sfântul Nectarie 1.070.000. 

 Dl Cătălin Volintiru: Deci, înțeleg că estimarea de la început de an, când s-a construit 
bugetul, era una mai mare față de cât ar fi trebuit, nu? 

 Dl Bogdan Ciocîrlan: Întotdeauna să știți că pe salarii se estimează mai mult, iar cum la 
Poliția Locală există personal și fluctuație, din cauza aceasta a fost această diferență. S-a făcut la 
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nivelul maxim de posturi nu câte posturi sunt acum ocupate, cred că ei sunt cu ceva personal în 
minus acum. Așa se întocmește bugetul deci, trebuie bugetate absolut toate.  

Dl Cătălin Volintiru: Toate modificările se aplică la fondurile de salariu ale fiecărei 
subordonate sau și la o linie de investiții? 

Dl Bogdan Ciocîrlan: De exemplu, D.I.T.L. a diminuat și pe materiale, pe lângă 
personale, 400 pe personale și diferența pe materiale.  

Dl Cătălin Volintiru: OK. Un alt exemplu, mai aveți? 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Un alt exemplu, să luăm la fel pe materiale la Evidența 

Populației...  
Dl Cătălin Volintiru: Domnul președinte, apreciez că dumneavoastră aveți îndrumarea 

foarte bună cu raportul de specialitate, dar dacă l-ați fi citit și dumneavoastră, ați fi văzut că este 
făcut, mă rog, într-un regim contabilicesc așa, nu este foarte explicit, nu se specifică sume, se 
specifică doar sumele mari.  

Dl Lucian Dubălaru: Domnul Volintiru, avem aceeași discuție de fiecare dată când 
ajungem la buget. Matematica nu poate fi literară sau cum vreți să-i spuneți dumneavoastră, 
contabilicește. Așa se tratează orice buget. Nu poți să faci o descriere lingvistică, să zic așa sau 
cum vreți să îi spuneți dumneavoastră, a unui raport, sunt cifre, normal. Am înțeles despre ce 
este vorba acum. OK! Haideți să nu monopolizăm discuția aceasta, avem la dispoziție și 
comisiile de specialitate, unde putem detalia. Haideţi să vedem dacă mai avem ceva concret, să 
discutăm şi să mergem mai departe. Vă rog.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Iertați-mă, repet și eu ce a spus d-na Mitran, este o 
solicitare pe care noi am făcut-o Direcției Economice, de fiecare dată. Poate că, eu, personal, nu 
am fost foarte vocală în sensul acesta, dar colegii mei au fost. Mă așteptam ca Direcția 
Economică, ținând cont de urgența acestei rectificări și nevoia de a o avea aprobată, să facă acest 
minim efort și să împărtășească cu consilierii locali modificările care sunt aduse bugetului.               
Ştiți foarte bine că nu este vorba doar de matematică. Este foarte ușor pentru Direcția 
Economică să spună exact sumele care sunt disponibilizate sau transferate de unde și către ce. 
Nu sunt doar bugete care s-au micșorat, sunt și bugete care s-au majorat, printre care și bugetul 
Centrului Cultural European, al cărui buget se majorează cu 1.500.000 pentru evenimente.  

D-na Aurelia Surulescu: Domnule președinte, pot să intervin, din nou? Vă rog!  
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, doamna Surulescu!  
D-na Aurelia Surulescu: Bugetul trebuie însoțit de o notă justificativă, notă în care se 

explică absolut toate modificările. Bugetul nu vine doar el, așa standard, cu liniuțe și capitole, 
trebuie însoțit de o notă justificativă din ce punct de vedere sau cu ce rectificăm bugetul, de unde 
luăm, unde punem, pe capitole. 

Dl Lucian Dubălaru: Dumneavoastră, poate știți cel mai bine dintre noi, ce înseamnă 
bugetul acesta. Eu vă spun din experiență, pentru că semnez la sfârșit tot bugetul acesta, care 
este un calup, apropo de bugetul sectorului 6, este un calup de 500 de pagini. Apropo de liniile 
acelea bugetare. Raportul de specialitate este exact partea aceea de descriere a ceea ce s-a pus. 
Se supune spre dezbatere consiliului execuția bugetului venituri, impozite, ce se întâmplă? 
Venituri 1.474.500 la data de 29.12., după care vine un text și venituri încasate 1.200.000, plăți 
efectuate.  

D-na Aurelia Surulescu: Deci, până la urmă există şi literatura aceasta despre care 
ziceați, care este obligatorie.  

Dl Lucian Dubălaru: Este, există la proiect, de aceasta vă spuneam...  
D-na Aurelia Surulescu: Da, mulțumesc, există.  
Dl Lucian Dubălaru: Există la buget, bănuiesc că l-ați văzut. Există totul explicat. 

Bugetul instituțiilor publice și veniturilor proprii, nu știu ce a fost aprobat, 139 cheltuieli, 149, 
adică este dat și detaliat. Intrăm în conturile de execuție, deci avem aici 10-15 pagini la nota 
respectivă, plus raportul de specialitate în care ni se descriu cele 500 de pagini care sunt de fapt 
bugetul consolidat. 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Domnul președinte, reiau rugămintea grupului USR, 
care nu v-a fost adresată dumneavoastră, a fost adresată Direcției Economice.  



7 

 

Dl Lucian Dubălaru: Da, da, nu pot să vă răspund eu la aceasta, clar. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Rugămintea noastră este ca Direcția Economică să 

prezinte un centralizator cât mai clar vis-a-vis de modificările care au loc în rectificările 
bugetare. Cum a spus și colegul meu, de unde se iau bani și către ce se duc bani? Este destul de 
simplu de făcut aceasta trebuie doar să vrei să asculți și grupurile de consilieri locali din 
Consiliul Local.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Domnul director, vă rog, data viitoare să 
avem această explicație mai detaliată decât până acum.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Am înțeles! 
Dl Cătălin Volintiru: Încă o scurtă întrebare. Îmi permiteți, domnul președinte? 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul consilier! 
Dl Cătălin Volintiru: Înțeleg că ar fi 1.500.000 atribuit către Centrul Cultural European 

pentru activități culturale. Puteți să detaliați puțin ce înseamnă, ce fel de activități culturale se 
pregătesc pentru acest sfârșit de an pentru locuitorii Sectorului 6? 

Dl Cosmin Teleaşă, director Centrul Cultural Sector 6: Dacă îmi permiteți să 
răspund, este vorba de niște contracte banale care sunt de fapt prelungiri ale parteneriatelor 
Centrului Cultural. Proiectele cu handbal, Minisong. Sunt contracte care se semnează pentru un 
an de zile cu plăți lunare și trebuie să avem anvelopă bugetară pentru ele. Vă mulțumesc! 

D-na Georgeta Mitran: Nu s-a înțeles nimic din ce a povestit domnul director. 
Dl Cosmin Teleaşă: Sunt parteneriate anuale pe care Centrul Cultural semnează la 

fiecare sfârșit de an pentru continuarea unor proiecte ale Centrului Cultural, cum sunt cele cu 
“Handbalul salt spre performanță”, Minisong, parteneriat cu Inspectoratul Școlar al Municipiului 
București, pentru care aveam nevoie de anvelopă financiară, doar ca să le semnăm.                      
Vă mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! 
Dl Eduard Paul Simion: Dar nu am înțeles exact ce sumă de bani se duce către Centrul 

Cultural European Sector 6. 
 D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: 1.500.000 care se duc. Domnul director, nu a spus 

chiar totul. Într-adevăr, sunt și două contracte care se prelungesc, vorbim de “Handbal pentru 
toţi” și proiectul Minisong, dar suma aceasta de bani, de 1.500.000 acoperă, pe lângă aceste 
contracte care trebuie prelungite și pentru care avem nevoie de buget, cu o mică observație aici, 
cel puțin pentru handbal, 200.000 ar trebui, sper că vin de pe linia de bugetare participativă din 
primărie. Deci, pe lângă aceste proiecte, restul sumei de bani este pentru plata evenimentului 
Săptămâna Europeană a Sportului, pentru evenimentul de deschidere a anului școlar care a avut 
loc la Moisil și pentru două târguri care au fost organizate la Politehnică. 

D-na Georgeta Mitran: Aș vrea să fac o precizare, domnule președinte! Centrul 
Cultural European, cred că este singura instituție subordonată Consiliului Local care nu vine cu 
proiecte la adoptare, ceea ce mi se pare ciudat, adică noi întrebăm despre ce proiect este vorba și 
despre ce evenimente. Aceste lucruri, în opinia mea, trebuie cunoscute și de către Consiliul 
Local, atât timp cât își dă acordul ca acești bani să meargă acolo. De aceea, rugămintea mea este 
că, inclusiv în ceea ce privește prelungirea unor contracte, ele trebuie să fie cu aprobarea 
Consiliului Local. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Dacă mai sunt alte discuții, vă rog? Dacă nu, 
vă propun să intrăm în procedură de vot. 

Dl Ştefan Viorel Florescu: Vreau să fac o precizare. 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul Florescu!  
Dl Ştefan Viorel Florescu: Când a plecat Simona Butacu, nu zic că mi-ar fi părut rău, 

dar acum constat că îmi pare rău că a plecat din consiliul local. 
Dl Lucian Dubălaru: OK! Mulțumesc! Haideți să trecem mai departe, să nu deviem de 

la subiect.  
Intrăm în procedură de vot. Supunem la vot prima oară amendamentul domnului 

viceprimar. Vă rog, domnul secretar general, să ne ajutaţi cu aceeași procedură! 
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Deci, pentru amendamentul d-lui viceprimar avem 6 voturi “împotrivă” (dl Coșcodaru,               

dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Simion E., d-na Surulescu), două “abțineri” (dl Bordei,                      
dl Volintiru) şi 17 voturi “pentru”. Amendamentul a fost aprobat. 

Supun la vot proiectul în integralitatea lui. Vă rog, domnul secretar general, să ne ajutaţi 
cu aceeași procedură. 

La proiectul în integralitatea lui avem 7 voturi “împotrivă” (dl Bordei, dl Coșcodaru,               
dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Simion E., d-na Surulescu), două “abțineri” (dl Desculţescu,                      
dl Volintiru) şi 16 voturi  “pentru”. Proiectul a fost adoptat.  

Vă mulțumesc frumos! Vă doresc un weekend plăcut și ne vedem pe data de 21!  
 
 
 
 
 
 

Preşedinte de ședință,                                                                     Secretar general Sector 6, 
    Lucian Dubălaru                                                                                    Demirel Spiridon 
 
 

 


